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Abstract: This mission report in Islamic republic of Iran presents some brief reports about the visit 
of seven protected areas. It indicates that in the Shiraz Province, during the visit of the Bahram-e-
Gour Protected Area and National Park, the author came across Asian cheetah tracks and 
faeces. According their guide there are 10 to 20 Asian cheetahs in the protected area. 
Unfortunately in this area, there is some serious poaching problem. A study on Asian cheetah is 
advised by the author to take part to the fieldwork of the College of Natural Resources at Karaj. 
 
Le rapport de mission en République islamique d'Iran présente de brefs rapports de visite de sept 
zones protégées. Il indique que dans la province de Shiraz, lors de la visite du parc national et de 
la zone protégée de Bahram-e-Gour, l'auteur a croisé les traces et des fèces du guépard d'Asie. 
Selon, leur guide, il y a entre 10 et 20 guépard dans la zone protégé. Malheureusement dans 
cette zone, il y a de sérieux problèmes de braconnage. Une étude sur le guépard d'Asie est 
recommandée par l'auteur comme travail de terrain au Collège des Ressources Naturelles de 
Karaj. 






























